

INSTRUCTIONS

SONG SELECT:
Each song has its own set of arrow shots that score points. As the song progresses, different shots become available to the player.

COMBOS:
Shooting any of the ramps, orbits, and ejects lights up the COMBO LIGHTS for a brief time. Combos score points. Shooting any of the targets while the game is running ends the combo and builds the Icarus X multiplier value.

ICARUS X MULTIPLIER:
Shoot the Icarus when the SYMBOLS are lit to start the Icarus X playfield multiplier.

ZEPPELIN MULTIBALL:
Shoot the ROCK targets to light the ZEPPELIN RAMP. Launch the ZEPPELIN phases 1-2-3 to start ZEPPELIN MULTIBALL.

TOUR MODES:
Shoot the RIGHT RAMP to light TOUR MODES. Shoot the LEFT EJECT to start the tour.

TOUR MULTIBALL:
Each TOUR has its own set of objectives to complete on the TOUR CHECKLIST. Complete TOUR OBJECTIVES to lock balls for TOUR MULTIBALL.






©2020 MYTHGEM, LTD.
English/Spanish 755-51R6-12

GOOD TIMES BAD TIMES
COMMUNICATION BREAKDOWN
WHOLE LOTTA LOVE
IMMIGRANT SONG
KASHMIR
BLACK DOG
RAMBLE ON
ROCK AND ROLL
TRAMPLED UNDER FOOT
THE SONG REMAINS THE SAME

©WC Music Corp., on behalf of Flames of Albion Music, Inc.






©2020 MYTHGEM, LTD.
755-7665-R6

Arial Black

ANLEITUNG

SONG-AUSWAHL:

Jeder Song hat seinen eigenen Satz Pfeilschüsse, mit dem man Punkte sammelt. Im Verlauf des Songs stehen dem Spieler verschiedene Schüsse zur Verfügung.

KOMBOS:

Beim Schießen auf eine der Rampen, Umlaufbahnen und Auswürfe leuchten die KOMBO-LEUCHTEN kurz auf. Mit Kombos sammelt man Punkte. Beim Schießen auf eines der Ziele während des Spiels wird die Kombo beendet und wächst der Ikarus X Multiplikatorwert.

IKARUS X MULTIPLIKATOR:

Auf den Ikarus schießen, wenn die SYMBOLE aufleuchten, um den Ikarus X Spielfeldmultiplikator zu starten.

ZEPPELIN MULTIBALL:

Auf die ROCK-Ziele schießen, um die ZEPPELIN RAMPE aufleuchten zu lassen. Die ZEPPELIN Phasen 1-2-3 starten, um ZEPPELIN MULTIBALL zu starten.

TOURMODI:

Auf die RECHTE RAMPE schießen, um TOUR MODI aufleuchten zu lassen. Auf den LINKEN AUSWURF schießen, um die Tour zu starten.

TOUR MULTIBALL:

Jede TOUR hat ihren eigenen Satz Ziele, die auf der TOUR CHECKLISTE zu erledigen sind. Die TOUR ZIELE erledigen, um Bälle für TOUR MULTIBALL zu sichern.



©2020 MYTHGEM, LTD.

German 755-51R6-03

Arial Black